
Máme rozpracovaných spoustu projektů, které bychom chtěli dokončit: 

Modernizace základní školy: získaná dotace ve výši 5 mil. Kč. 
V současné době tento projekt probíhá, bude pokračovat i v roce 2019. Představuje nové 
vybavení učebny přírodních věd a počítačové učebny, novou konektivitu, úpravu venkovního 
prostoru za školou a další. 
Modernizace úřadu: získaná dotace ve výši necelých 4 mil. Kč. 
V současné době tento projekt probíhá, bude dokončen v roce 2019. Projekt obsahuje 
přechod na nový ekonomický systém, elektronizaci agend nejen na úřadě, ale i na našich 
příspěvkových organizacích (ZŠ a MŠ, hasiči, OPS, sběrný dvůr). 
Obnova cest v parku včetně příjezdového mostu 
Před zahájením je společný projekt s partnerskou obcí Tomašikovo ze Slovenska, na který 
jsme získali dotaci ve výši S mil. Kč. 
Víceúčelový dům 
Byla zahájena výstavba nového víceúčelového domu na náměstí, kde budou prostory pro 
nové ordinace, lékárnu a byty. Dokončení je plánováno v létě 2019. 
Rekonstrukce terasy nad hlavním vchodem Low-Beerovy vily 
Na tuto akci jsme opět získali dotaci z JMK ve výši 500 tis. Kč. Termín dokončení je červen 
2019. 
Provoz sportovní haly 
V současné době se rozjíždí provoz sportovní haly. 
Víme, jak provoz nastavit, aby nebyl zátěží pro rozpočet městyse. 

Nové akce, na které jsou připravené projekty: 

Obnova kapličky na Hradisku 
Je hotový projekt včetně stavebního povolení. Čekáme na vyhlášení vhodného dotačního 
titulu. 
Chodník ulice Školní 
Dokončení chodníku po firmu MO Let. Na tento projekt máme stavební povolení. 
Chodník ulice Tyršova 
Projekt je připraven, v současné době čekáme na stavební povolení. 
Nové autobusové zastávky na ulici Školní včetně přechodu pro chodce u MŠ 
Projekt je připraven, v současné době čekáme na stavební povolení. 
Napojení cyklostezky směrem na Boskovice 
Jsme připraveni na možnou plánovanou variantu přes Chrudichromy nebo na Mladkov. 
Volejbalové a beachvolejbalové hřiště u fotbalového hřiště 
Je zhotovený projekt včetně stavebního povolení. Čekáme na vyhlášení vhodného dotačního 
titulu. 
V současné době pracujeme s vedením VaS Boskovice na možnosti připojení našeho 
vodovodu na náhradní zdroj pitné vody pro případ možného nedostatku pitné vody 
z našeho zdroje, což považujeme v dnešní době sucha za jedno ze základních témat. 
Opatření na ochranu veřejného pořádku 
Postupně pracujeme na zvýšení bezpečnosti v našem městysi. 

Svitávka - Městečko kultury a sportu 

Nadále bychom chtěli organizovat stávající, ale i nové kulturní a sportovní akce. 
Samozřejmostí je spolupráce s místními spolky a jejich finanční podpora ve formě grantů. 
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Veškeré nové informace o dění v našem městysi naleznete na facebooku: městys Svitávka - oficiální stránka městyse, 

na webových stránkách www.mestys-svitavka.cz, nebo na mobilní aplikaci „ V obraze". 

Čtyři roky utekly jako voda a jsou 
před námi opět volby do obecního 
zastupitelstva, proto s i  dovolím 
malou rekapitulaci uplynulého vo
lebního období. 

Na začátku našeho volebního obdo
bí jsme si zvolili strategii, jak pracovat 
pro rozvoj Svitávky. Na prvním místě 
byla vize rozvoje a plán investic. Tyto 
dokumenty na sebe vzájemně nava
zovaly. Podmínkou byla podrobná fi
nanční analýza, abychom věděli, co si 
můžeme a nemůžeme dovolit. Postup
ně jsme realizovali jednotlivé projekty, 
které výrazně zhodnotili majetek obce. 
Maximálně jsme využili výborné eko
nomické situace. Díky zkušenostem 
a připravenosti projektů jsme doká
zali získat cca 40 mil. na dotacích. To, 
co jsme slíbili, jsme splnili. Za nás 
mluví výsledky naší práce, proto si 
myslím, že je to ve Svitávce vidět. Jsem 
rád, že jsem mohl spolupracovat s lidmi, 
kteří měli zájem pro Svitávku praco
vat. Byla to většina členů zastupitelstva: 
místostarostka Miroslava Holasová, 
členové rady JUDr. Hana Loskotová, 
Radek Jokeš a Radek Hruda, předsed
kyně finančního výboru Ing. Jana 
Strecková, předsedkyně komise pro 
rozvoj Miluše Dyčková, členové za
stupitelstva Ing. Blanka Richterová, 
Ondřej Matějů, Tomáš Suk, Miloslav 
Hamerský. Tito lidé po celé volební 
období pracovali v různých výborech 
a komisích, organizovali pro vás kul
turní, sportovní i společenské akce. Za 
uplynulé čtyři roky získali další cenné 
zkušenosti, které by rádi zhodnotili 
v novém volebním období. Velké díky 
patří paní kronikářce Daši Zouharové 
a předsedkyni kulturní komise paní 
Marcele Holasové. Poděkování si za
slouží samozřejmě všichni zaměstnanci 
úřadu městyse Svitávka Jana Tomešo
vá, Jana Jurná, Darina Stloukalová, Lu
káš Liška i pracovníci na údržbu zeleně 
Libor Bartoněk, Jaromír Kraváček, Bo
humil Musil, Pavel Dyčka a Helena Sed
láčková. Poděkování patří i Vám, kteří 
jste nás podporovali a aktivním členům 
všech spolků, kteří se podíleli na orga
nizování různých akcí ve Svitávce. 

Jaroslav Zoubek, starosta městyse 

lnfo z radnice 
Stavební místa 

V současné době se zpracovává 
nový územní plán, díky kterému vznikne 
ve Svitávce mnoho nových stavebních 
pozemků. Jsou to pozemky soukromé 
i obecní. Na těch stávajících, obecních 
již nyní probíhají projektové práce na 
veškeré inženýrské sítě pro výstavbu no
vých rodinných domů. Toto jako obec 
podporujeme, pomůžeme tím mladým 
lidem, kteří by ve Svitávce chtěli bydlet a 
založit rodiny. 

Lávka u bývalého kina 
Z důvodu nedostatku místa a ulože

ní stávajících inženýrských sítí je stavba 
lávky přes řeku nereálná. Nabízí se va
rianta rozšíření stávajícího mostu, který 
je majetkem SÚS JMK. O této variantě se 
již několikrát jednalo, zatím není jasný 
výsledek. 

Cyklostezka 
Napojení Svitávky na cyklostezku 

směrem na Boskovice. Zde se nabízí dvě 
varianty: na Chrudichromy i na Mladkov. 
U obou dvou variant jsme připraveni na 
řešení. 

Nyní čekáme na vyjádření vedení 
obce Chrudichromy a Boskovice. Je to 
na nich, kterou variantu vyberou. Podle 

toho naprojektujeme část cyklostezky, 
která povede přes náš katastr. Poté se 
může podat žádost o dotaci na výstavbu 
cyklostezky. 

Průtah Svitávkou 
Po několika jednáních přímo s hejtma

nem JMK se nám podařilo to, že Správa 
a údržba silnic zařadila do svého harmo
nogramu oprav i opravu silnice vedoucí 
na Letovice. 

Z důvodu zvýšené nehodovosti v pro
storu křižovatky silnice 1/43 a 111/37420 
(do Svitávky) se připravuje stavba s ná
zvem 1/43 Svitávka, odbočovací pruh. 
Touto stavbou dochází mimo jiné k zá
boru části pozemku v k. ú. Svitávka, kte
rý je v soukromém vlastnictví. Ředitelství 
silnic a dálnic o tomto pozemku vede 
jednání. 
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